

財務摘要 Financial Summary

截至六月三十日止年度(以港幣千元計)
For the year ended 30 June (expressed in HK\$'000)

		1998	1999	2000
營業額	Turnover	51,731	47,578	67,069
稅前(虧損)溢利	(Loss) profit before taxation	(864)	232	(45,456)
本年度虧損淨額	Net loss for the year	<u>(1,221)</u>	<u>(720)</u>	<u>(46,536)</u>

附註：

1. 截至二零零零年六月三十日止三個年度各年之業績，乃按合併基準編製，而此編製原則是假設緊隨集團重組後之集團架構，自一九九七年七月一日經已存在。
2. 本公司於二零零零年一月二十五日在開曼群島註冊成立。因此，本集團唯一編製之資產負債表為年報第75頁所載者。

Notes:

1. The results for each of the three years ended 30 June 2000 have been prepared on a combined basis as if the group structure immediately after the Group Reorganisation had been in existence since 1 July 1997.
2. The Company was incorporated in the Cayman Islands on 25 January 2000. Accordingly, the only balance sheets of the Group that have been prepared are those set out on page 75 of the annual report.